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Styrelseprotokoll Svenska Cricketförbundet 

6 augusti 17.00 Teams 

Närvarande styrelsen: Tariq Zuwak, Sneha Sengupta, Tripty Karwal, Atiqur Rahman, 
Lina Berglind kansliansvarig och Tomas Eriksson mentor till SCF 

1. Mötets öppnande – Lina Berglind öppnade mötet och hälsade alla välkomna.  
 
2. Godkännande av dagordning - Dagordningen godkändes 

3. Val av Justerare - Atiqur Rahman och Tariq Zuwak 

4. Agenda: 

a. Ekonomi 
b. Anställning 
c. Rapport projektansökan 12/8 sista dag om vi vill skjuta på första redovisningen. 
d. Herrlandslag Österrike, Spanien 
e. U19 landslag fortsatt träning inför Div 1 till våren 
f. Damlandslag träningsresa Malta, Coach Rajan, ICC turnering i maj 25 
g. Inbjudan till Forum i höst, Stockholm 26/10, Malmö 16/11, Göteborg 17/11. Boka 

planeringsmöte för dem 
h. Övrigt 

A. Ekonomi – Lina redovisade för styrelsen gällande ekonomin. Saldot är enligt 
förväntan god och följer enligt budget. Med anledning av semestertider är inte 
julimånad bokförd så på septembermötet kommer det att delges mer uppföljning av 
budget, resultat och prognos. Den 1/8 betalades lånet till RF. 

B. Två tjänster kommer att annonseras, GS och en klubbutvecklare. Styrelsen diskuterade 
tjänsterna och kvalitéer som personen ska ha. Annonsen kommer gå ut snart och 
ansökningarna ska mailas till Styrelsesekreterare Atiqur Rahman. 

C. Rapport gällande projektansökan ska lämnas 15/9. Styrelsen diskuterade om de vill 
förlänga tiden, i så fall måste det lämnas in till RF före 14/8. Styrelsen valde att inte 
förlänga processen. Allt är genomfört för utom två utbildningar. Rapporten kommer 
skickas in så snart formuläret kommer.  

D. Styrelsen gratulera Herrlandslaget för en fantastisk insats.  
Det kommer att bildas en distriktliga på 4 platser, från denna distriktligas kommer det 
att plockas ut ett A-lag som kommer vara till grund för landslagsuttagningen. En 
elitsatsning kommer påbörjas och med det diskuterade styrelsen Elitidrott 2030, och 
dels regelverket för att erhålla elitidrottsstöd från RF.  
Planering för att A-laget ska resa till Frankrike. Herrlaget åker till Österrike och 
Spanien under hösten för planerade ESI och ECC tävlingar. 

E. Styrelsen gratulerar U19 för en makalös insats med att komma på andra plats så att 
Sverige går upp till D1. Helt fantastiskt, Grattis.  
Styrelsen diskuterade hur SCF ska satsa vidare för att öka intresset för U19. 
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Efter JPL kommer coacherna att ta fram en planering hur vi följer upp killarna. Mer 
information till nästa möte.  

F. Damlandslaget kommer ha en trials under kommande veckor för uttagning av ett 
damlandslag som kommer åka till Malta för en turnering mellan Malta, Italien, Jersey 
och Sverige. Detta är en start på ett nytt samarbete med Malta som organisera många 
turneringar. Sneha Sengupta kommer vara lite mer involverad för turneringen 
tillsammans med Lina Berglind. Pengar finns budgeterade. 

G. SCF kallar till Forum för alla IF i syfte att ta ytterligare steg till att uppfylla 
åtgärdsplanens sista steg från RF. Planeringsmöte bestämt till 27/8 kl. 17 på Teams. 

H. Övrigt: Kansliansvarig avrapporterade läget kring tvisten med Qasim Sport 
Management. 
Tariq redogjorde för ICC AGM på Sri Lanka och det fantastiska mail SCF fått av Mr 
Imran Khwaja, Deputy Chair and Chair, Assosiate Members. Ett erkännande som SCF 
är mycket stolta över. Mailet kommer att delges till alla klubbar via infomail. Tariq 
informerade om samarbeten mellan olika länder, Malta, Frankrike och Kenya.  
Sneha Sengupta kommer att genomföra en workshop för tjejer U19 och mindre för att 
öka intresset för dem. Pengar finns budgeterade för projektet.  

5. Beslut: 

a. - 
b. Styrelsen beslutade att ansökningar mailas till styrelsesekreterare Atiqur Rahman, 

(atiqur.rahman@cricket.se),  
c. Styrelsen beslutar att inte förlänga tiden för rapporten.  
d. Styrelsen beslutade att Lina Berglind undersöker mer gällande elitsatsning så vi kan ta 

del av det för 2025. 
e. - 
f. -  
g. Styrelsen beslutade ett planeringsmöte för Forum dagarna den 28/7 kl. 17 på Teams. 
h. Styrelsen beslutade att mailet från Mr Imran Khwaja, Deputy Chair and Chair, 

Assosiate Members kommer att bifogas nästa infobrev till klubbarna.  
Styrelsen beslutade att Sneha Sengupta genomför projektet med tjejer U19 och yngre, 
en workshop för att öka intresset.  

Kommande möten: 
2024-08-27 Planeringsmöte Forum kl. 17.00 på Teams 
2024-09-10 Styrelsemöte kl.17.00 på Teams 
2024-10-26 Forum Stockholm 
2024-10-27 Kommittémöte Stockholm 
2024-11-16 Forum Malmö  
2024-11-17 Forum Göteborg 

Protokollssekreterare 

 

__________________________  ______________________________ 

Ordförande: Tariq Zuwak   Sekreterare: A qur Rahman 


